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Are Kooli hoolekogu koosoleku protokoll nr 1-4.2/ 2 

 

Koosoleku toimumise aeg ja koht: 12.11.2015, Are Kooli õpetajate toas, kell 18.00-19.30 

 

Kohal viibisid hoolekogu liikmed: Pille Põrk, Merle Juss, Katri Vaik, Elina Leiner, Tanja Kakko, 

Karmen Leppoja, Kärt Pähkel, Reelika Elleste, Kätlin Aassalu, Kadri Jõemetsa. 

Puudus hoolekogu liige Marju Sepp 

Kutsutud: Anneli Uibu ja Kristiine Feldmann 

Päevakord: 

1. Are Põhikooli hoolekogu esimehe Kristiine Feldmanni tänamine. 

2.  Are Kooli  Suigu lasteaia kohamaksu määra muutmine alates 1. jaanuarist 2016 -  

selgitused, arutelu. 

3. Jooksvad küsimused. 

 

1. Kristiine Feldman andis ülevaate oma endistest tööplaanidest Are Põhikooli 

hoolekogu esimehena ning tegi soovitusi, millega kindlasti peaks jätkama. 

 Õpilaste motiveerimine:  erinevad võimalused tublidele lastele : autahvel, 

direktori vastuvõtt, vallavanema vastuvõtt. 

 Õpetajate motiveerimine. Kas sellega peaks ainult tegelema kool või peaks 

kaasama ka vallavalitsuse? 

 Rahulolu küsitlus koolis. 

2. Lasteaia kohamaksu tõus. 

Tekkis arutelu ja erinevaid küsimusi: 

 Mis on põhjuseks hinnatõusule? 

Anneli Uibu: Üldine kulude tõus. 

 Mis oleks mõistlik aeg hinnatõusuks? 

Ühehäälselt hääletati, et kohamaksu tõus alates jaanuarist 2016 on 

põhjendamatu, liiga lühikese teavitus- ja selgitusajaga . Mõistlik oleks 

tõsta kohamaksu alates septembrist 2016, sel juhul peaks eelnema iga 



lapsevanema teavitamine ning põhendus, mis põhjustel kohamaksu 

tõstetakse. 

        Kui suur peaks olema hinnatõus? 

       Hinna tõus peaks olema 10 eurot, s.t. septembrist 2016 oleks  

       lasteaia  kohamaksu määr 30 eurot kuus. 

       Kõik kohalolnud hääletasid poolt v.a. Elina Leiner, kes ei hääletanud. 

3. Jooksvad küsimused 

      Direktor Anneli Uibu sõnul on kooli sisekord paranenud. 

      Tundide korda on aidanud luua lapsevanemad oma kohalviibimisega. 

      Toimus arutelu koolivägivalla teemadel. Soovitati Are Koolil ühineda 

kiusamisevastase programmiga – KiVa.  

 

 

Protokollis: Kadri Jõemetsa 

Koosolekut juhatas: Pille Põrk 

/allkirjastatud digitaalselt/ 

  

 




